

POSTAGE PAID HONG KONG CHINA 中國香港 郵資已付

Permit No. 特許編號 04511

Postage will be paid by Licensee 郵費由 持牌人支付

請貼上\$2 郵票以資助愛護動物協會 Please help SPCA by affixing a \$2 stamp on this envelope

NO POSTAGE STAMP NECESSARY IF POSTED IN HONG KONG 如在水港投寄 如角水港投寄

香港灣仔連盛街五號四樓 香港愛護動物協會 籌款部

BUSINESS REPLY SERVICE LICENCE NO. 商業回郵牌號: 1717

SPCA (HK) - Fundraising Department NO. 5 WAN SHING STREET, 4/F

WAN CHAI

HONG KONG









香港愛護動物協會年度全港賣旗籌款日賣出的每張小旗子,都能籌募經費, 為無家兵孩提供日常生活及緊痛所乘。今年滴逢愛協迎來第二個百年的重要 里程碑,我們有幸邀請到療癒系卡通貓麻噹首次披上紅戰衣,擔任喜旗隊長, 率領旗子上一眾小「萌」星,集結英雄聯「萌」,幫助無數在生死邊緣掙扎的 小生命,也為無家動物尋找安樂寫!想為這些尋家動物打打氣?記著在8月6 **日支持廠噹英雄聯「萌」、每買一張蒸姜旗子、也可以表達你的愛和閱懷!**

The annual SPCA(HK) Flag Day is one of the most important events of the year to raise funds for our homeless animals. Every little flag sold provides daily necessities and medical treatments for our animals waiting for a home. This year the Flag Day returns with Din Dong, one of the most Popular cartoon cats in Hong Kong, as our big captain and lead our Animal Hero Alliance to help animals in need.

Show your love for the animals by buying a flag from Din Dong and the Animal Hero Alliance on 6 August to support animals on their journey of looking for a loving home.

動物英雄聯「萌」召集 ★ ★ ★ JOIN US AND SAVE LIVES AS THE ANIMAL HERO ALLIANCE!

想加入癫噹英雄聯「萌」,成為賣旗義工?立即登記成為街上及線上賣旗大 軍,與我們攜手幫助更多有需要的動物!所有義工均可獲贈義工證書乙張。 Wanna join the Din Dong Animal Hero Alliance and become an online and street Flag Day volunteer to help animals in need? Sign up now! A certificate will be awarded to each volunteer.



成為英雄聯「萌」又怎可缺少一個嬰嬰發亮的聯「萌」徽章level up? 只需捐款HK\$300,便可獲得「2022年嘉旗日金旗暨英雄聯『萌』徽章紀 念幣」限量套裝乙份。

Want to show your identity as a member of the Animal Hero Alliance with a shiny 'Hero' badge? Simply donate HK\$300 and you will receive a limited edition of 2022 Flag Day Gold Flag and Animal Hero Alliance Commemorative Coin set.

8月6日英雄聯「萌」任務★ ★ ★ Animal Hero Alliance CALL FOR MISSION!

癫噹隊長於8月6日喜旗日將 親身率領一眾英雄聯「萌」 上街,施展運身解數去完成 **喜旗任務, 務求將旗子上一** 咒「萌|星的笑臉光液傳派 至全港每個角落。你的慷慨 支持,讓我們得以繼續履行 守護動物福利的使命!

On 6 August, Captain Din Dong will be leading our Animal Hero Alliance volunteers to spread the smiling faces of Star Animal Heroes' on the flag stickers to lift up the spirit of Hong Kong people. Please show your support on the Flag Day.







聯絡資料 Contact Information (*必須填寫 Compulsory Fields)

TE Number	
會員編號 Membership No. (如有 if any):	
*聯絡電話 Mobile:	
*電郵 Email:	
*地址 Address:	

捐款表格 Donation Form

*姓包 Name.

A. 金旗套裝 Gold Flag Set (HK\$300)

2022年喜雄日金雄暨英雄

聯「萌」徽章紀念幣套裝 2022 Flag Day Gold Flag and Animal Hero Alliance Commemorative Coin Set

套set

44 mm / 17+ mc

B. 喜旗日全版旗紙 Flag Sheet Set (HK\$100)

	全机	旗紙	食製	
		Flag	Sheet	Set

套set

*按社會福利署指引,全版旗紙只可於賣旗日後(即8月6日後)發出 Under the quidelines of the Social Welfare Department, the flag sheet set can only be sent out after the Flag Day (6 August).

C. 我樂意捐出一點心意,為救助動物出一分力!

I would like to make a donation to help animals in need! ☐ HK\$2,000
☐ HK\$1,500
☐ HK\$500
☐ HK\$300

□ 其它Other HK\$

查詢 Enquiry: 2593 5442 傳直 Fax: 3019 7445

電郵 Email: flagday@spca.org.hk

網址 Website: flagday.spca.org.hk

SPCA(HK) 香港愛護動物協會

SPCAHK



立即報名參加

Enrol Now

請在此封口 Please seal here

D. 領取方法 Collection

□ 親自領取 Self Pick-up

你將收到雷郵通知,作領取之用。

You will receive an email notification to redeem your order.

領取地點及時間 Redemption Address and Hours:

香港灣仔運盛街 5號 4樓籌款部

Fundraising Dept., 4/F, 5 Wan Shing Street, Wanchai, Hong Kong

星期一至五(上午9時至下午6時;下午1時至2時及公眾假期除外) Monday to Friday (9am – 6pm, except 1pm - 2pm & Public Holidays)

□ HK\$35 速運到香港地區 Delivery to Local Area

送貨地址/ 順豐站/ 順豐智能櫃 Delivery Address/ SF Express Station/ EF locker:

收貨人姓名 Receiver Name:	電話 Tel:

總額 Total A + B + C + D = \$

E. 付款方式 Payment Methods □ 劃線支票 Crossed Cheque

劃線支票抬頭「香港愛護動物協會」				
Crossed Cheque made payable to "SPCA (HK)"				
港幣HK\$:	幣HK\$: 支票號碼 Cheque No.:			
信用卡 Credit Card □ VISA卡 VISA Card	□ 萬事達卡 MasterCard			
□ 美國運通卡 American Exp	ress			
## F 1 ## 47 0 11 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1				

持卡人姓名 Cardholder's Name ___ 信用卡號碼 Card No. -

有效日期 Expiry Date (月/年)(M/Y) _____/_ 持卡人簽署 Cardholder's signature _

□ 直接存款 Direct Bank-in

滙豐銀行戶口號碼 HSBC Bank Account No.: 002-5-240326 直接存入滙豐銀行,並將入數紙及此表格寄回本會4樓籌款部

Direct bank-in to our HSBC bank account and mail the original copy of bank-in slip and this form to SPCA - Fundraising Department, 4/F

□ PayMe捐款 Make donation through PayMe

請在訊息欄內註明捐款人全名,聯絡電話及列明 「FLAGDAY」,然後按「付款」。完成驗證即 表示成功捐款。

Please indicate the full name of the donor in the message column, contact number and specify 'FLAGDAY', then click 'Pay'. When verification has been completed, it means the donation has been made successfully



PayMe (X) His

□ 不需要收據以節省我們的開支 No receipt needed to save our expenses

□ 需要收據 (只適用於HK\$100或以上) Receipt required (only applicable to HK\$100 or above) 收據抬頭 Receipt addressed to

□ 香港愛護動物協會將以上述資料與你保持聯絡,定期介紹協會的活動資訊及工作進展。 但倘若你不願意繼續收到有關通訊,請於方格內加上"✔"號。

The SPCA(HK) will use the above information to keep in contact with you, and regularly introduce the Association's activities and work progress. If you do not wish to receive information, please add a 'v' in the box.

請在此封口 Please seal here